
Zápisnica z 1. riadneho zasadnutia AS TU 
4. apríla 2013 o 13.30 h 

Trnavská univerzita v Trnave, miestnosť č. 019, Hornopotočná 23, Trnava 
 

Prítomní:  doc. PhDr. Ondrej Botek, PhD., Mgr. Jana Bronerská, prof. MUDr. Miroslav 
Danaj, CSc., doc. Mgr. Mgr. Andrej Démuth, CSc., prof. PhDr. Gustáv Dianiška, CSc., prof. 
PhDr. ThLic. Juraj Dolinský SJ, PhD., ThDr. Ján Ďurica SJ, PhD., Katarína Galajdová, doc. 
PhDr. Ivan Gerát, PhD., PhDr. Kristína Grendová, PhD., prof. PhDr. Ľubomír Held, CSc., 
doc. PhDr. Juraj Hladký, PhD., Bc. František Ivanič, doc. PhDr. Miroslav Karaba, PhD., 
Elena Karasová, prof. JUDr. Soňa Košičiarová, PhD. (ďalej len „predsedníčka AS TU“), Bc. 
Rastislav Krátky, PhDr. Pavol Krištof, PhD., doc. ThDr. Jozef Kyselica SJ, PhD., PaedDr. 
Viera Lagerová, PhD.,Vladimír Lazový, Mgr. Peter Lenčo, PhD., Matúš Lukačovič, PhDr. 
Marián Manák, PhD., doc. PhDr. Ľudmila Matulníková, PhD., Ivana Navrátilová, PhDr. Eva 
Nemčovská, PhD., PhDr. Rastislav Nemec, PhD., JUDr. Zuzana Nevolná, PhD., PaedDr. 
Milan Pokorný, PhD., doc. PhDr. Vladimír Rábik, PhD., PhDr. Peter Rusnák, PhD., Oliver 
Selecký, Diana Slováčiková, Martin Šlachta, Mgr. Soňa Štefániková, JUDr. Peter Varga, 
PhD. 
Ospravedlnení: JUDr. Monika Jurčová, PhD., Mgr. Miroslav Švaro, Alica Štiglicová. 
Hostia: prof. doc. JUDr. Marek Šmid, PhD., doc. PhDr. Ľubica Ilievová, PhD., prof. PhDr. 
Milan Katuninec, PhD., prof. RNDr. Ladislav Csontos SJ, PhD., doc. PhDr. Blanka 
Kudláčová, PhD. 
 
Program: 
 

1. Otvorenie a kooptácia nových členov AS TU 
2. Kontrola uznesení AS TU 
3. Správa o činnosti AS TU za rok 2012 
4. Návrh na vymenovanie člena Vedeckej rady TU v Trnave 
5. Voľba zástupcu študentskej časti AS TU za člena Komisie pre ubytovanie študentov 

TU v Trnave 
6. Voľba predsedu a členov volebnej komisie pre doplňujúce voľby členov ŠRVŠ 

volených študentskou časťou akademickej obce TU 
7. Štatút Trnavskej univerzity v Trnave 
8. Dodatok Rokovacieho poriadku AS TU 
9. Dodatok Zásad volieb AS TU pre voľby do Študentskej rady vysokých škôl 
10. Dodatok Zásad volieb AS TU v Trnave 
11. Dodatok Postupu voľby kandidáta na funkciu rektora TU 
12. Kritéria na ubytovanie študentov TU v Trnave v akad. r. 2013/2014 
13. Rôzne 

 
Bod 1 – Otvorenie  
 
  Prvé riadne zasadnutie Akademického senátu Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len 
„AS TU“) otvorila predsedníčka AS TU.  
  Privítala hostí: prof. doc. JUDr. Mareka Šmida, PhD., rektora TU, doc. PhDr. Ľubicu 
Ilievovú, PhD., prorektorku TU, prof. PhDr. Milana Katuninca, PhD., prorektora TU, prof. 
RNDr. Ladislava Csontosa SJ, PhD., prorektora TU a doc. PhDr. Blanku Kudláčovú, PhD., 
prorektorku TU.  
  Predsedníčka uviedla, že momentálne je AS TU v plnom počte, následne kooptovala 
nových členov AS TU – PhDr. Kristínu Grendovú z FZaSP TU, Vladimíra Lazového z FZaSP 
TU, Alicu Štiglicovú z FZaSP TU, prof. PhDr. Gustáva Dianišku, CSc. z PF TU, JUDr. 
Moniku Jurčovú, PhD. z PF TU, JUDr. Zuzanu Nevolnú, PhD. z PF TU, JUDr. Petra Vargu, 
PhD. z PF TU, JUDr. Ľubicu Dilongovú z PF TU, Katarínu Galajdovú z PF TU, Ivanu 
Navrátilovú z PF TU a Bc. Rastislava Krátkeho z TF TU.  



Informovala o zmene týkajúcej sa AS TU vzhľadom na novelu vysokoškolského 
zákona – AS TU je oprávnený vykonávať svoju pôsobnosť iba v prípade, keď je zloženie AS 
TU v súlade so zákonom (§ 9 ods. 3). 

Taktiež informovala o zmene týkajúcej sa pozastavenia členstva AS TU pri preklenutí 
štúdia medzi bakalárskym a magisterským stupňom štúdia, a to v § 8 ods. 8 novely zákona. 

Informovala o členoch AS TU, ktorí v súlade s § 10 ods. 7 Rokovacieho poriadku AS 
TU ospravedlnili svoju neúčasť na zasadnutí. 

Následne skonštatovala uznášaniaschopnosť celého AS TU, ktorý pristúpil k voľbe 
svojich pracovných orgánov. AS TU prijal nasledovné uznesenia: 
 
Uznesenie AS TU 1R-1/04042013 
 AS TU schvaľuje za predsedu volebnej komisie na 1. riadnom zasadnutí AS TU  dr. 
Mariána Manáka a za členov volebnej komisie, ktorí budú súčasne pôsobiť ako skrutátori, dr. 
Milana Pokorného a Martina Šlachtu.  
 
Hlasovanie: 
Prítomní:    37 
Za:       37          
Proti:           0      
Zdržal sa:     0  
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 
 
Uznesenie AS TU 1R-2/04042013 
 AS TU schvaľuje za predsedu návrhovej komisie 1. riadneho zasadnutia AS TU dr. 
Petra Vargu, za členov návrhovej komisie za zamestnaneckú časť dr. Rastislava Nemca a za 
študentskú časť Matúša Lukačoviča.  
 
Hlasovanie: 
Prítomní:    37 
za:        37           
proti:           0      
zdržal sa:     0 
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 
 
Uznesenie AS TU 1R-3/04042013 
 AS TU schvaľuje za overovateľov zápisnice 1. zasadnutia AS TU dr. Petra Rusnáka 
a Vladimíra Lazového. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní:   37 
Za:            37     
Proti:         0       
Zdržal sa:   0   
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 
 
 AS TU prešlo k schvaľovaniu programu rokovania a prijalo uznesenie: 
 
Uznesenie AS TU 1R-4/04042013 
 AS TU schvaľuje program 1. riadneho zasadnutia nasledovne: 

1. Otvorenie a kooptácia nových členov AS TU 
2. Kontrola uznesení AS TU 
3. Správa o činnosti AS TU za rok 2012 
4. Návrh na vymenovanie člena Vedeckej rady TU v Trnave 
5. Voľba zástupcu študentskej časti AS TU za člena Komisie pre ubytovanie  

študentov TU v Trnave 



6. Voľba predsedu a členov volebnej komisie pre doplňujúce voľby členov ŠRVŠ 
volených študentskou časťou akademickej obce TU 

7. Štatút Trnavskej univerzity v Trnave 
8. Dodatok Rokovacieho poriadku AS TU 
9. Dodatok Zásad volieb AS TU pre voľby do Študentskej rady vysokých škôl 
10. Dodatok Zásad volieb AS TU v Trnave 
11. Dodatok Postupu voľby kandidáta na funkciu rektora TU 
12. Kritéria na ubytovanie študentov TU v Trnave v akad. r. 2013/2014 
13. Rôzne 
 

Hlasovanie:   
Prítomní:   37 
Za:           37       
Proti:          0       
Zdržal sa:    0    
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 
 
 
Bod 2 – Kontrola uznesení AS TU 
 

Predsedníčka AS TU uviedla, že neboli prijaté žiadne uznesenia, ktoré by bolo potrebné 
kontrolovať.  

 
 
Bod 3 – Správa o činnosti AS TU za rok 2012 

 
Predsedníčka AS TU uviedla, že podľa § 9 ods. 1 písm. r) zákona č. 131/2002 Z. z. 

o vysokých školách podáva  AS TU akademickej obci výročnú správu o svojej činnosti. 
Návrh správy o činnosti bol členom AS TU zaslaný elektronicky. Predsedníčka konštatovala, 
že jej nebol doručený žiadny pozmeňujúci návrh.  

Predsedníčka otvorila diskusiu, no nakoľko nik nemal žiadne otázky ani pripomienky, 
bola diskusia uzatvorená a AS TU pristúpil k hlasovaniu o návrhu uznesenia: 
 
Uznesenie AS TU 1R-5/04042013 

AS TU schvaľuje Správu o činnosti AS TU za rok 2012 v predloženom znení. 
 
Hlasovanie:   
Prítomní:   37 
Za:           37       
Proti:          0       
Zdržal sa:   0    
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 
 
 
Bod 4 – Voľba členov Vedeckej rady TU v Trnave 
 

Predsedníčka AS TU uviedla, že podľa § 9 ods. 1 písm. e) akademický senát schvaľuje 
návrh rektora na vymenovanie členov vedeckej rady tajným hlasovaním. Uviedla, že jej bol 
12. 3. 2013 doručený list rektora TU s návrhom na vymenovanie prof. Kuzmovej spolu so 
životopisom kandidátky na základe návrhu dekanky FF TU. Požiadala rektora TU 
o predstavenie návrhu. Rektor TU požiadal prorektora TU, prof. Csontosa, o ozrejmenie 
návrhu, nakoľko ide o oblasť jeho kompetencie. Prorektor TU, prof. Csontos, uviedol, že prof. 
Petruf sa dobrovoľne vzdal členstva vo Vedeckej rade TU. Preto bola dekanke FF TU zaslaná 
žiadosť na navrhnutie kandidáta za FF TU. Dekanka FF navrhla prof. Kuzmovú. Prorektor 



požiadal AS TU o zvolenie navrhnutej kandidátky, nakoľko je podľa neho vhodným 
kandidátom na člena VR TU.  

Predsedníčka AS TU následne otvorila diskusiu. Nik z prítomných členov AS TU sa 
do diskusie neprihlásil, preto diskusiu uzavrela.   

Predsedníčka AS TU uviedla, že nakoľko ide o personálny návrh, hlasovať sa bude 
tajne. Poučila členov o spôsobe hlasovania a o úprave hlasovacieho lístku. AS TU prešiel 
k tajnému hlasovaniu: 
 
Uznesenie AS TU 1R-6/04042013 
 AS TU schvaľuje návrh rektora na vymenovanie člena Vedeckej rady TU.  
 
Hlasovanie:   
Počet vydaných hlasovacích lístkov:     36 
Počet odovzdaných hlasovacích lístkov:         36        
Počet platných hlasovacích lístkov:                     36 
Počet neplatných hlasovacích lístkov:                   0 
Za:               

   
 
 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.  
 
 
Bod 5 – Voľba zástupcu študentskej časti AS TU za člena Komisie pre ubytovanie 
študentov TU v Trnave 
 
 Dňa 28. 2. 2013 sa rektor TU obrátil listom na AS TU a požiadal o zvolenie jedného 
zástupcu študentskej časti AS TU za člena Komisie pre ubytovanie študentov TU na obdobie 
(1. 4. 2013 – 31. 3. 2014). 
 
Uznesenie AS TU 1R-7/04042013 
 Študentská časť AS TU schvaľuje Bc. Františka Ivaniča ako zástupcu študentskej časť 
AS TU za člena Komisie pre ubytovanie študentov TU. 
 
Hlasovanie:   
Prítomní:   12 
Za:          11 
Proti:          0       
Zdržal sa:   1    
 
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo potrebnou väčšinou hlasov 
schválené.  
 
Bod 6 - Voľba predsedu a členov volebnej komisie pre doplňujúce voľby členov ŠRVŠ 
volených študentskou časťou akademickej obce TU 

 
Predsedníčka informovala AS TU, že predseda Valného zhromaždenia ŠRVŠ ju 

informoval listom zo dňa 1. 2. 2013 o zániku mandátu Mateja Humla v ŠRVŠ, a zároveň ju 
požiadal o zvolenie kandidáta na uvoľnené miesto. Všetci náhradníci, ktorí boli zvolení 
v posledných voľbách medzičasom ukončili štúdium alebo mali iný dôvod preto, aby nemohli 
pôsobiť ako členovia ŠRVŠ.  

Následne informovala o tom, že ďalší zástupca TU v ŠRVŠ, Dominika Kostolanská, 
sa vzdala mandátu v ŠRVŠ listom zo dňa 15. 3. 2013. 

Priezvisko a meno kandidáta Za 
prof. PhDr. Klára Kuzmová, CSc.  36 



Uviedla, že vzhľadom k tomu, že TU má v súčasnosti len štyroch zástupcov 
študentskej časti akademickej obce v ŠRVŠ, je potrebné zorganizovať doplňujúce voľby 
v súlade so Zásadami volieb AS TU do ŠRVŠ.  

V rámci otvorenej diskusie  predsedníčka ASTU  požiadala o predloženie návrhov na 
členov volebnej komisie.  

Podpredsedníčka AS TU, Mgr. Bronerská, predložila návrhy na členov volebnej 
komisie - za PF TU Katarína Galajdová, za FF TU Matúš Lukačovič, za TF TU, za FZaSP TU 
Vladimír Lazový, za PdF TU Oliver Selecký. Všetci uvedení kandidáti kandidatúru prijali.  

Ako náhradníkov navrhla Mgr. Soňu Štefánikovú a Martina Šlachtu a za predsedu 
navrhla Dianu Slováčikovú, ktorá kandidatúru prijala.  
 Nik z prítomných nemal ďalšie návrhy ani prípadné pripomienky, preto AS TU prešiel 
k hlasovaniu a prijal uznesenie: 
 
Uznesenie AS TU 1R-8/04042013 

AS TU schvaľuje hlasovanie o všetkých kandidátoch v spoločnom hlasovaní.  
 
Hlasovanie:   
Prítomní:   36 
Za:           36       
Proti:         0       
Zdržal sa:  0    
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.  
 
Uznesenie AS TU 1R-9/04042013 

AS TU schvaľuje za predsedu volebnej komisie pre doplňujúce voľby členov ŠRVŠ 
volených študentskou časťou akademickej obce TU Dianu Slováčikovú, za členov Katarínu 
Galajdovú, Matúš Lukačovič, Vladimíra Lazového, Olivera Seleckého a za náhradníkov Mgr. 
Soňu Štefánikovú a Martina Šlachtu.  
 
Hlasovanie:   
Prítomní:   36 
Za:           36       
Proti:         0       
Zdržal sa:  0    
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.  
 
 
Bod 7 - Štatút Trnavskej univerzity v Trnave 
 

Predsedníčka AS TU uviedla, že podľa § 9 ods. 1 písm. b) zákona o vysokých školách 
schvaľuje AS TU vnútorné predpisy univerzity na návrh rektora, teda aj návrh Štatútu TU. 
Informovala, že po jeho schválení sa štatút registruje na Ministerstve školstva, vedy, výskumu 
a športu SR.  
 Uviedla, že znenie návrhu bolo všetkým členom zaslané mailom, v ktorom členov 
vyzvala na zaslanie prípadných pripomienok. Poznamenala, že jej bol doručený iba jeden 
doplňujúci návrh od doc. Rábika, v ktorom navrhuje doplniť v čl. 19 ods. 2  písm. g) slová 
"pri Trnavskej univerzite, latinsky Institutum historicum Slovacum in Roma apud 
Universitatem Tyrnaviensem" 

Následne predsedníčka AS TU vyzvala rektora TU ako predkladateľa návrhu o jeho 
uvedenie. Rektor TU konštatoval, že v minulom roku prijatý bol zákon č. 455/2012 Z. z., 
ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 131/2002 o vysokých školách, v súvislosti s čím vznikla 
povinnosť zosúladiť vnútorné predpisy vysokých škôl s touto novelou. Preto sa pripravil 
návrh nového štatútu TU, ktorý zosúlaďuje znenie so znením zákona o vysokých školách. 
Podotkol, že pri príprave návrh bola nápomocná aj predsedníčka AS TU z legislatívneho 
hľadiska.  



Po schválení AS TU sa štatút musí zaregistrovať na ministerstvo školstva, ktoré ho 
jediné môže schváliť. Informoval, že vedenie TU pracuje aj na ďalších interných normách, ale 
schválenie štatútu je pre prvoradé, nakoľko sa od štatútu odvíja príprava ostatných noriem.  

Rektor objasnil z jeho pohľadu najdôležitejšie a najvýraznejšie zmeny v návrhu 
štatútu. Potreba schválenia nového štatútu a nie jeho doplnku vznikla preto, lebo legislatívne 
zmeny vyvolané potrebou zosúladiť text platného štatútu so zákonom boli rozsiahle a v takom 
prípade je z legislatívneho hľadiska vhodnejšie schváliť nové znenie celého vnútorného 
predpisu. Vyjadril sa k doplňujúcemu návrhu doc. Rábika, s ktorým sa stotožnil. Taktiež 
upozornil, že v návrhu je upravená nová problematika – vnútorný systém kvality, na základe 
ktorého bol prijatý vnútorný predpis a vytvorený orgán Rada pre kvalitu TU.  

Predsedníčka  AS TU uviedla, že na materiáli pracovalo veľmi veľa ľudí – celé 
vedenie TU, dekani fakúlt, je to výsledok spolupráce všetkých súčastí univerzity. Uvítala 
pozvanie rektora TU, aby sa mohla podieľať na príprave návrhu nového znenia predovšetkým 
v tých častiach, ktoré sa týkajú postavenia AS TU. Novela zákona o VŠ totiž prináša 
významné zmeny nielen v právnom postavení AS TU, ale aj v postavení fakultných senátov, 
ktoré by mali fakulty zohľadniť vo svojich vnútorných predpisoch.   

Následne bola otvorená diskusia. 
Ako prvý v nej vystúpil doc. Botek – v čl. 7 ods. 9 návrhu štatútu je uvedené 

„Predseda akademického senátu univerzity poverí do vymenovania nového rektora, najviac na 
šesť mesiacov, výkonom funkcie rektora.“  Spýtal sa, že v prípade, ak by nebol zvolený ani 
po skončení šesťmesačnej lehoty, čo sa udeje? Rektor uviedol, že lehota 6 mesiacov vyplýva 
zo zákona, s tým sa nedá nič robiť. V takomto prípade by musel AS TU znova poveriť túto 
osobu na ďalších 6 mesiacov, stále sa opakuje tento cyklus. 

Doc. Karaba – čl. 7 ods. 9 prvá veta – „Ak univerzita nemá rektora, akademické 
senáty fakúlt, členovia akademického senátu univerzity, rektor a dekani...“ Poznamenal, že 
ide o logický rozpor. Rektor TU sa s pripomienkou stotožnil. 

Dr. Lenčo – v čl. 1 bod 3 je uvedené „Univerzita poskytuje vysokoškolské vzdelávanie 
v rámci akreditovaných bakalárskych, magisterských, doktorandských študijných programov 
a ďalšieho vzdelávania vrátane špecializačného štúdia pracovníkov v zdravotníctve 
s vysokoškolským vzdelaním.“, navrhol vypustiť slová „pracovníkov v zdravotníctve 
s vysokoškolským vzdelaním. Rektor TU vyjadril súhlasil s týmto návrhom.  

Prof. Dolinský sa spýtal, či by v čl. 60 nebolo vhodnejšie platnosť stanoviť na začiatok 
semestra. Rektor TU uviedol, že musí byť návrh schválený pred septembrom, pretože potom 
nemôžu zosúlaďovať iné vnútorné predpisy. Následne sa k textu čl. 60 rozvinula diskusia, do 
ktorej sa zapojila a doc. Botek. Po preverení platného znenia zákona o vysokých školách, sa 
rozvinula diskusia o tom, ako by mal byť ustanovený moment nadobudnutia účinnosti nového 
štatútu. Rektor TU sa priklonil k názoru, že by to malo byť o odo dňa nadobudnutia 
právoplatnosti rozhodnutia o jeho registrácii. Predsedníčka AS TU navrhla prof. Dolinskému 
formuláciu pozmeňujúceho návrhu, ktorý si osvojil. 

Prof. Held – v čl. 1 ods. 3 navrhol vypustiť slová „vrátane špecializovaného štúdia“ a 
ponechať len „ďalšie vzdelávanie“, pretože existuje napr. aj kontinuálne vzdelávanie, ďalšie 
vzdelávanie a iné, ktoré sú určené inými zákonmi. Podľa neho z takejto formulácie by 
vyplývalo, že sa snažíme pôsobiť vo viacerých oblastiach vzdelávania. Rektor tento návrh 
prijal. Následne rozšíril svoj návrh aj o slová „pracovníkov v zdravotníctve s vysokoškolským 
vzdelaním“. 

Doc. Hladký sa spýtal, prečo sa v čl. 12 ods. 2 návrhu vypúšťa ustanovenie o tom, že 
TU má štyroch prorektorov. Podľa neho je to stabilizačný prvok. Rektor TU reagoval, že nie 
je vhodné byť viazaný zo štatútu presným počtom prorektorov. O počte prorektorov by mal na 
základe návrhu rektora TU rozhodovať AS TU. Doc. Hladký – počet je skôr organizačným 
prvkom, nie prvok nad rámec zákona. R – poukázal na to, že v akej forme sa to schváli, 
nebude možné to neskôr zmeniť. Zdôraznil, že uvedená problematika nie je upravená 
zákonom, je vecou TU, aký bude mať počet prorektorov. Doc. Hladký vyjadril pochybnosť, či 
bude flexibilné meniť neustále pôsobnosti prorektorov, v prípade keď senát neschváli počet 
prorektorov navrhnutý rektorom TU. Dr. Lenčo sa spýtal, či táto otázka nie je vecou  
organizačnej štruktúry, ktorá by stanovovala počet prorektorov. Rektor TU vyjadril názor, že 



by sa do štatútu nemali dávať nijaké obmedzenia, ktoré zákon neurčuje. Dr. Varga – je na 
univerzite, aký počet prorektorov si zvolí. Spýtal sa či AS TU pri voľbe prorektorov 
schvaľoval len konkrétne mená prorektorov, alebo aj ich pôsobnosti.  Predsedníčka AS TU 
reagovala, že je v právomoci rektora TU určovať rozdelenie činnosti rektorov TU a preto 
s návrhom na schválenie sa zvykol postupovať súčasne aj návrh na deľbu kompetencie. Prof. 
Held – nevie si predstaviť, že by AS TU určil koľko bude prorektorov, to nemôže fungovať, 
ASTU podľa neho nemá takú právomoc, keď to nie je zakotvené v štatúte. Doc. Hladký – ak 
rektor predloží návrh na prorektora s určitou pôsobnosťou, čo s pôsobnosťou prorektora, 
ktorého by senát neschválil? Predsedníčka AS TU reagovala, že v takom prípade musí rektor 
TU predložiť ďalších personálny návrhu na schválenie konkrétnej osoby prorektora.  

Do diskusie sa prihlásila prorektorka TU, doc. Kudláčová. Uviedla, že ani v štatútoch 
fakúlt nie je zakotvený počet prodekanov. Netreba obmedzovať rektora v tom, koľko bude 
chcieť navrhnúť prorektovor. Dr. Nevolná – netreba sa báť, že príde iný rektor, ktorý navýši 
počet prorektorov a na zasadnutí Kolégia rektora TU vedenie univerzity prehlasuje dekanov? 
Prorektorka TU, doc. Kudláčová, podotkla, že už pri počte štyroch prorektorov TU je 
v súčasnosti vedenie fakulty spôsobilé prehlasovať dekanov. Doc. Botek – prikláňa sa 
k názoru, že je to príliš zväzujúce určiť presný počet prorektorov TU. Rektor TU uviedol, že 
ide o návrh, o ktorom hlasuje AS TU a on ho bude rešpektovať. 

Keďže ďalšie návrhy v diskusii neodzneli, diskusia bola ukončená. 
Predsedníčka AS TU sa spýtala dr. Lenča, či súhlasí so späťvzatím svojho 

pozmeňujúceho názoru, nakoľko obsahovo je totožný s návrhom prof. Helda a ak by sa 
hlasovalo o návrhu prof. Helda, ktorý je širšie formulovaný, v podstate by sa hlasovalo 
i o jeho návrhu. Dr. Lenčo súhlasil a svoj návrh vzal späť. 
AS TU ristúpil k hlasovaniu o pozmeňujúcich pripomienkach k návrhu Štatútu TU. 
 
Uznesenie AS TU 1R-10/04042013 
 AS TU schvaľuje pozmeňujúci návrh doc. Rábika - V čl. 19 ods. 2 písm. g)  za slová 
„Slovenský historický ústav v Ríme“ sa pripájajú slová "pri Trnavskej univerzite, latinsky 
Institutum historicum Slovacum in Roma apud Universitatem Tyrnaviensem". 
 
Hlasovanie:   
Prítomní:   36 
Za:           36       
Proti:         0       
Zdržal sa:  0    
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 
 
Uznesenie AS TU 1R-11/04042013 

AS TU schvaľuje pozmeňujúci návrh doc. Karabu - V čl. 7 ods. 9 v prvej vete sa 
vypúšťajú slová „rektor a“. 
 
Hlasovanie:   
Prítomní:   36 
Za:           36       
Proti:         0       
Zdržal sa:  0    
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 
 
Uznesenie AS TU 1R-12/04042013 
 AS TU schvaľuje pozmeňujúci návrh prof. Dolinského – Čl. 60 sa nahrádza textom: 
„Štatút nadobúda platnosť odo dňa registrácie a je účinný odo dňa nadobudnutia 
právoplatnosti rozhodnutia o jeho registrácii.“ 
 
Hlasovanie:   
Prítomní:   36 



Za:           36       
Proti:         0       
Zdržal sa:  0    
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 
 
Uznesenie AS TU 1R-13/04042013 

AS TU schvaľuje pozmeňujúci návrh prof. Helda – V čl. 1 ods. 3 sa vypúšťajú slová 
„vrátane špecializačného štúdia pracovníkov v zdravotníctve s vysokoškolským vzdelaním“. 
 
Hlasovanie:   
Prítomní:   36 
Za:           36       
Proti:         0       
Zdržal sa:  0    
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 
 
Uznesenie AS TU 1R-14/04042013 

AS TU schvaľuje pozmeňujúci návrh doc. Hladkého – V čl. 12 ods. 2 sa vkladá veta: 
„Univerzita má štyroch prorektorov.“ 
 
Hlasovanie:   
Prítomní:   36 
Za:           12 
Proti:        20       
Zdržal sa:  4   
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie nebolo schválené. 
 
Uznesenie AS TU 1R-15/04042013 

AS TU schvaľuje návrh Štatútu Trnavskej univerzity v Trnave v znení pozmeňujúcich 
návrhov. 
 
Hlasovanie:   
Prítomní:   36 
Za:           36       
Proti:         0       
Zdržal sa:  0    
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 
 
 Rektor poďakoval členom AS TU za schválenie návrhu.  
 
 Predsedníčka AS TU pred bodom 8 programu zasadnutia AS TU komplexne zhrnula 
vecné a právne dôvody, ktoré ju viedli k predloženiu noviel vnútorných predpisov TU, ktoré 
má oprávnenie predložil podľa § 9 ods. 1 písm. b) zákona o vysokých školách predseda AS. 
Tieto zmeny sa musia prijať v súvislosti s novelou zákona o vysokých školách, novým 
Štatútom TU a cieľom je tiež odstrániť nedostatky právnej úpravy, ktoré by mohli sťažiť 
prácu AS TU. Následne AS TU prešiel k bodu 8 schváleného programu zasadnutia.  
 
Bod 8 - Dodatok Rokovacieho poriadku AS TU 
 
 Predsedníčka AS TU uviedla, že zmeny Rokovacieho poriadku uvedené v dodatku sa 
predstavujú zosúladenie s novelou zákona o vysokých školách.  
 Mgr. Štefániková sa v rámci diskusie spýtala, čo v prípade študenta, ktorému je 
pozastavené členstvo, ale neskôr ukončí štúdium na TU. Predsedníčka AS TU uviedla, že 
podľa zákona mu v takom prípade mandát zanikne a bude potrebné na uvoľnené miesto zvoliť 
nového člena AS TU. Keďže do diskusie sa už nik neprihlásil, AS TU prešiel k hlasovaniu. 



 
Uznesenie AS TU 1R-16/04042013 
 AS TU schvaľuje dodatok k Rokovaciemu poriadku AS TU v predloženom znení. 
 
 
Hlasovanie:   
Prítomní:   33 
Za:           32       
Proti:         0       
Zdržal sa:   1   
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo potrebnou väčšinou hlasov 
schválené. 
 
Bod 9 - Dodatok Zásad volieb AS TU pre voľby do Študentskej rady vysokých škôl 
 

Predsedníčka AS TU uviedla, že zmeny Zásad volieb AS TU pre voľby do Študentskej 
rady vysokých škôl uvedené v dodatku predstavujú technické záležitosti na spresnenie so 
zákonom. V diskusii k návrh nik nevystúpil. 
 
Uznesenie AS TU 1R-17/04042013 
 AS TU schvaľuje dodatok k Zásadám volieb AS TU pre voľby do Študentskej rady 
vysokých škôl. 
 
Hlasovanie:   
Prítomní:   33 
Za:           33       
Proti:         0       
Zdržal sa:   0   
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 
 
 
Bod 10 - Dodatok Zásad volieb AS TU v Trnave 
 

Predsedníčka AS TU uviedla, že zmeny Zásad volieb AS TU uvedené v dodatku 
predstavujú formálne zmeny, ale aj zosúladenie so Štatútom TU. V diskusii k návrh nik 
nevystúpil. 
 
Uznesenie AS TU 1R-18/04042013 
 AS TU schvaľuje dodatok k Zásadám volieb AS TU v Trnave. 
 
Hlasovanie:   
Prítomní:   30 
Za:           27       
Proti:         0       
Zdržal sa:   3   
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo potrebnou väčšinou hlasov 
schválené. 
 
 
Bod 11 - Dodatok Postupu voľby kandidáta na funkciu rektora TU 
 

Predsedníčka AS TU uviedla, že zmeny Postupu voľby kandidáta na funkciu rektora 
TU uvedené v dodatku predstavujú formálne zmeny, ale aj zosúladenie so Štatútom TU. 
Návrh konzultovala aj s dr. Manákom, ktorý bol predsedom volebnej komisie pre voľby 



kandidáta na rektora a návrh tak má predovšetkým za cieľ spresniť text tak, aby tento bol 
jednoznačný a nebolo ho potrebné vykladať. 

Dr. Pokorný v otvorenej diskusii navrhol do čl. 7 ods. 2 navrhovaného textu pripojiť 
štvrtú vetu „V prípade, že na prvom alebo druhom mieste sa umiestnia viacerí kandidáti, do 
druhého kola voľby postupujú všetci kandidáti umiestnení na prvých dvoch miestach“. 

Následne sa rozvinula diskusia o vecnom obsahu navrhovaného pravidla. Vzhľadom 
na náročnosť vecného posúdenia problematiky, predsedníčka AS TU sa na základe návrhu 
prof. Helda rozhodla ako predkladateľka materiálu vziať predložený text dodatku späť, 
upraviť ho podľa názorov väčšiny AS TU a znovu návrh predložiť na najbližšom rokovaní AS 
TU dňa 25. apríla 2013.   
 
Bod 12 - Kritéria na ubytovanie študentov TU v Trnave v akad. r. 2013/2014 
 

Predsedníčka AS TU informovala, že podľa čl. 5 ods. 7 písm. c) Štatútu TU AS TU 
schvaľuje kritériá na pridelenie ubytovania študentov TU. Kritériá budú súčasťou vyhlášky 
rektora TU č. 1/2013 o ubytovaní študentov TU v Trnave, ktorá bola prerokovaná a schválená 
v Kolégiu rektora TU. Poznamenala, že jej nebol doručený žiadny pozmeňujúci návrh od 
členov AS TU. 

Rektor TU ako predkladateľ požiadal prorektorku TU, doc. Ilievovú, o priblíženie 
návrhu. Prorektorka TU uviedla, že ide o návrh predpisu, ktorý je každoročne schvaľovaný 
a podotkla, že tento rok boli znova ubytovaní všetci žiadatelia.  

Zmeny oproti minulému roku boli minimálne – iba v čl. 4 týkajúcom 
sa mimoškolských aktivít, ktoré sa zohľadňujú pri poskytovaní ubytovanie  bolo pridané ako 
kritérium darcovstvo krvi. 

Predsedníčka AS TU následne otvorila diskusiu. Nik z prítomných členov AS TU sa 
do diskusie neprihlásil. 

 
Uznesenie AS TU 1R-19/04042013 
 AS TU schvaľuje Kritéria na ubytovanie študentov TU v Trnave v akad. r. 2013/2014 
v predloženom znení.  
 
Hlasovanie:   
Prítomní:   26 
Za:           26       
Proti:         0       
Zdržal sa:   0   
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 
 

Prorektorka TU poďakovala členom AS TU za schválenie Kritérií.  
 
Bod 13 – Rôzne 

 
V rámci bodu Rôzne predsedníčka AS TU informovala o zasadnutí predsedníctva AS 

TU dňa 4. apríla 2013, ktoré sa zaoberalo prípravou programu 1. riadneho zasadnutia AS TU. 
 Dr. Varga ako zástupca AS TU v RVŠ informoval o jej zasadnutí 11. marca 2013 na 
SZU v Bratislave. Rokovalo sa najmä o akreditačných kritériách. RVŠ odporúča kritéria aj 
ich sprísnenie. Uvedomujú si nutnosť ich zmien. Uviedol, že na zasadnutí diskutovali so 
zástupkyňou Akreditačnej komisie. 
  Oliver Selecký ako zástupca AS TU v ŠRVŠ informoval o obsahu posledného 
zasadnutia ŠRVŠ, na ktorom sa prejednával návrh na odvolanie predsedu a podpredsedu 
ŠRVŠ, ale k tomu nakoniec neprišlo.  
  Doc. Botek informoval o grante ohľadom rodovej rovnosti, informoval členov AS TU 
o možnosti a ponuke na spolupráce pre fakulty.  



 Keďže nik z prítomných členov AS TU nemal ďalšie námety do diskusie, 
predsedníčka AS TU poďakovala prítomným členom AS TU a rektorovi TU za ich účasť na 
1. riadnom zasadnutí AS TU a rokovanie ukončila. 
 

 
 
V Trnave, 4. apríla 2013 

 
 
Schválil:                         prof. JUDr. Soňa Košičiarová, PhD., predsedníčka AS TU  
  
                                                                   
  
Overili:                           PhDr. Peter Rusnák, PhD., člen AS TU  
  
  
  
                                        Vladimír Lazový, člen AS TU   
  
 
 
Spracovala:                     Lívia Macášková, tajomníčka AS TU  


